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Abstract (en)
[origin: WO2015117914A1] The invention relates to a care system comprising a care bath for the partial accommodation of at least one surface
region of an exposed body part of a patient. Here, the care bath accommodates a shape-fitting element in order to create a large contact surface
between the surface region or regions and the fitting element. A substance adheres at least partially to the shape-fitting element, a substance is at
least partly embedded in the shape-fitting element such that the substance can be discharged to the outside, or a substance carrier rests on said
shape-fitting element, wherein the adhering substance or the substance that is integrated in the substance carrier and can be discharged comprises
at least one care, therapeutic or physically acting substance or active substance. By means of the invention a care system is developed with the aid
of which the patient is able to feed skin regions of exposed body parts to care and treatment in a simple manner.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Pflegesystem mit einer Pflegewanne zur partiellen Aufnahme mindestens eines Oberflächenbereiches eines exponierten
Körperteils eines Patienten. Dabei nimmt die Pflegewanne einen Anformkörper auf, um eine große Kontaktfläche zwischen dem oder den
Oberflächenbereichen und dem Anformkörper zu schaffen. Am Anformkörper haftet zumindest partiell eine Substanz an, im Anformkörper ist
zumindest partiell eine Substanz nach außen abgebbar eingelagert oder es liegt ein Substanzträger auf ihm auf, wobei die anhaftende Substanz
oder die im Substanzträger abgebbar integrierte Substanz mindestens einen pflegenden, therapeutischen oder physikalisch wirkenden Stoff oder
Wirkstoff umfasst. Mit der vorliegenden Erfindung wird ein Pflegesystem entwickelt, mit dessen Hilfe der Patient auf einfache Weise Hautbereiche
exponierter Körperteile der Pflege und der Behandlung zuführen kann.
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